



D.I.

Mangosteen Drink Premix

With Haematococcus pluvialis

山竹果健康饮料

附加雨生红球藻



Mangosteen juice has been used as a folk remedy for over 400 years especially in the fruit's native countries, Southeast Asia. It has been widely touted for its unprecedented amounts of antioxidants especially xanthenes. Approximately 40 nutritionally xanthenes are contained within the pulp and the rind of the mangosteen. These potent antioxidants help the body to fight oxidation and have very powerful anti-inflammatory properties. Increase daily consumption of antioxidant will protect cells from the oxidative damage that leads to aging and disease, restoring health and strengthen immunity.

Enjoy a flavorful experience with D.I. Mangosteen Drink Premix which provides you the astounding benefits from mangosteen. It is uniquely added with **Haematococcus pluvialis**, which is the microalgae extract which believed to be the world's richest known source of astaxanthin. Astaxanthin is a unique natural carotenoid pigment and biological antioxidant which is 1000 times stronger than vitamin E. Scientists believe that astaxanthin is especially good for eye, brain and skin health. Long term consumption may also enhance physical endurance.

山竹果汁在民间已有400余年的药用历史，尤其是在盛产山竹的东南亚国家更为普遍。山竹富含天然抗氧化成份，而当中最受瞩目的抗氧化剂莫过于氧杂蒽酮。研究发现，大约40余种氧杂蒽酮蕴藏于山竹的果肉和果皮中。这些抗氧化剂能够在体内发挥抗氧化功能，同时也拥有惊人的抗炎功效。每天进食适量的抗氧化剂除了可避免体内细胞被氧化所造成衰老与疾病外，还能使身体恢复健康及强化免疫功能。

快来享受 D.I. Mangosteen Drink Premix 所带给您的山竹果汁美味体验。为了让您获得不一样的山竹效益，每瓶装还特别添加天然微藻提取物—雨生红球藻，一种被视为世上最丰富的虾青素来源。虾青素是一种独特的天然类胡萝卜素色素及生物抗氧化剂。其抗氧化功效比维生素E更强1000倍。科学家亦相信，虾青素能帮助保护双眼、脑及皮肤健康；长期食用能改善体力。



Jus manggis telah digunakan sebagai remedi tradisional selama lebih 400 tahun terutama sekali di negara-negara asalnya, Asia Tenggara. Jus manggis mempunyai kandungan antioksidan yang tinggi, khususnya xanthenes. Terdapat lebih kurang 40 jenis xanthenes terkandung di dalam pulpa dan kulit manggis. Antioksidan ini dapat melindungi badan daripada proses oksidasi dan juga bertindak sebagai agen anti-inflamasi yang hebat. Pengambilan harian dapat mengurangkan risiko serangan oksidatif yang boleh menyebabkan penuaan dan berlakunya penyakit. Antioksidan juga sangat penting untuk kesihatan badan dan sistem keimunan.

Nikmatilah kebaikan jus manggis daripada D.I. Pracampuran Minuman Manggis. Ia ditambahkan ekstrak mikroalga **Haematococcus pluvialis**, suatu sumber Astaxanthin yang terkaya di dunia. Astaxanthin merupakan pigmen karatenoid semulajadi yang kuasa antioksidannya 1000 kali lebih kuat daripada vitamin E. Ahli sains percaya bahawa Astaxanthin sangat baik untuk kesihatan mata, otak dan kulit. Pengambilan jangka masa panjang juga dapat menguatkan kesihatan fizikal.